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Samlesak for referatsaker 

Underliggende saker: 
119/22, Høring - Endringer i forskrift om standarder og nasjonale e-helseløsninger (økning i 
betalingen for nasjonale e-helseløsninger mv.) 

120/22, Høring om endring i læreplanene i fremmedspråk 

121/22, Søknad om driftstilskudd over budsjett i 2023 fra Norske Kvinners Sanitetsforenings 
veiledningssenter 

122/22, Kjøp av Kopparen - notat til formannskapet 

123/22, Søknad om støtte - Ensomhetsprosjekt Snurrevarden gård 

124/22, Søknad om garanti for kassakreditt og om ekstraordinært tilskudd 

125/22, Søknad om garanti for kassakreditt og for lån tilknyttet tribuneprosjekt 

Formannskapet 05.09.2022: 

Behandling: 
119/22, Høring - Endringer i forskrift om standarder og nasjonale e-helseløsninger (økning i 
betalingen for nasjonale e-helseløsninger mv.) 
Enstemmig tatt til etterretning 



120/22, Høring om endring i læreplanene i fremmedspråk 
Enstemmig tatt til etterretning 

121/22, Søknad om driftstilskudd over budsjett i 2023 fra Norske Kvinners Sanitetsforenings 
veiledningssenter 
Enstemmig tatt til etterretning 

122/22, Kjøp av Kopparen - notat til formannskapet 
Notatet ble behandlet etter RS 125/22, i lukket møte jf. koml. § 11-5 (3). 
Notatet ble tatt til etterretning. 

123/22, Søknad om støtte - Ensomhetsprosjekt Snurrevarden gård 
Grønningen (SP) viste til at det i sist møte ble etterspurt hvor stort beløp som vil være tilstrekkelig for 
videre drift av prosjektet. 
Administrasjonen har utredet om prosjektet har mottatt andre kommunale tilskudd, ikke 
gjenstående beløp for å kunne opprettholde prosjektet. 

Saken ble enstemmig utsatt til neste møte i formannskapet. 

124/22, Søknad om garanti for kassakreditt og om ekstraordinært tilskudd 
125/22, Søknad om garanti for kassakreditt og for lån tilknyttet tribuneprosjekt 

RS 124/22 og RS 125/22 ble behandlet som samlet sak. 

Ordfører fremmet forslag om å ta saken opp til realitetsbehandling. 
Saken ble enstemmig tatt opp til realitetsbehandling. 

Ordfører fremmet forslag på vegne av partiene i formannskapet om sak til behandling i 
kommunestyret. På grunn av kort frist blir sakspapirene ettersendt til møtet i kommunestyret. 
Forslag fremsatt av ordfører ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak: 
Søknadene ble oversendt rådmannen for utarbeidelse av sak til behandling i kommunestyret. 

FSK- 086/22 Vedtak: 


